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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért lehetetleníti el a Kormány a vidéki gyógyszertárak tulajdonosait?” -
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Székely Tamá s
egészségügyi miniszter részére .
A miniszter válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kormány elmúlt kétévi munkásságából csak néhány pillanatot kiragadva –
2006 őszén megszüntették a kötelez ő kamarai tagságot; 41/2007 Eüm. rendelet a
gyógyszertárak működési engedélyét nehezíti meg – látható, hogy a vidék i
gyógyszertárak magukra hagyása szinte már kormányprogrammá válik . Felháborító ,
hogy semmilyen differenciáltság nincs egy nagyvárosi -, és egy vidéki gyógyszertá r
kialakítása, támogatása, megítélése közt, nincs lehetőség eldönteni, hogy az előírt
méregdrága műszaki berendezések feltétlenül szükségesek-e egy kistelepülés patikájába .
A pályázati rendszer ezek után már a nevetséges kategóriába tartozik, ugyanis bizonyo s
mértékű forgalomnövekedéshez köti az elszegényedés határán álló tulajdonosokat . A
kérdés nem lényegtelen, mert már nem a vidék lemaradásáról van szó, hanem ember i
életekrő l . Miniszter Úr az OEP- nél betöltött főigazgatói funkciója alapján tökéletesen
tisztában lehet a kérdés részleteivel és súlyával . A 2009. januárban életbe lépő
szabályozás betartása miatt a jogkövető gyógyszertáraknak már el kellett kezdeniük a
felkészülést .

Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen garanciákat tud felmutatni arra vonatkozólag, hogy a csak fél év
múlva hatályba lépő szabályok a hatályba lépés el őtt, vagy rövid id ővel azt követően
nem fognak változni? A Gyurcsány - kormány intézkedéseinek összeszedetlensége teljes
bizonytalanságban tartja a vidéki embereket. Miért kell adott esetben több tíz



kilométert utazni egy-egy létfontosságú gyógyszer beszerzéséért? Miért részesülne k
támogatásban azok a patikák, amiknek már eleve növekszik a forgalma ?

Kérdésem tehát a következ ő :
- Tervezi-e a szaktárca egy élhet őbb élettér kialakítását a vidéki gyógyszertára k

vonatkozásában, valamint tervezik-e a jelenlegi szabályrendszer hosszú távú életbe n
tartását, vagy ez is a Kormány elhamarkodott döntéseinek egyike ?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . május 14.

Dr. Szabó Erik a
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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